

## **Confucius Institute at Troy Hosts the 2019 Table Tennis Tournament**

On the evening of November 7<sup>th</sup>, the Confucius Institute at Troy hosted the 2019 Table Tennis Tournament at the Wright Hall Gym. The purpose of the tournament was to promote Chinese culture and cross-cultural communication through sports competitions. This is the second table tennis tournament in 2019 that was held on the Troy campus. The event attracted more than 20 contestants, and many teachers and students who came to cheer. This tournament increased the visibility of the Confucius Institute in Alabama.

### **孔子学院特洛伊校区成功举办 2019 年秋季“孔院杯”乒乓球比赛**

11 月 7 日傍晚，由特洛伊大学孔子学院举办的 2019 年秋季“孔院杯”乒乓球赛在特洛伊校园顺利开赛。孔院举办此次球赛的目的是通过体育比赛促进中国文化的传播和跨文化交流。

本次比赛是特洛伊孔子学院所在地区今年来举办的第二次如此规模的乒乓球赛事，参赛选手 20 余人，也吸引了许多前来加油助威的师生。此次比赛提高了孔子学院在阿拉巴马州的知名度和影响力。